



Quan Hou

Beijing

+86 10 8525 4616
quan.hou@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- General corporate
- Corporate restructuring

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Hou worked for over 10 years at Fangda Partners and other law firms.

Mr. Hou specializes in domestic and international listings, corporate restructuring, mergers and acquisitions, corporate governance, private equity and venture capital investment, and bankruptcy reorganization investment. He advised on the first red-chip company listing on the STAR Market and has extensive experience in major and precedent-setting projects involving multi-jurisdictional listings of red-chip companies and domestic enterprises. Mr. Hou has substantial experience in initial public offerings (IPOs), private placements, major asset restructurings of listed companies, mergers by absorption, and acquisitions of listed companies in both domestic and international securities markets. He has also provided legal services to numerous listed companies, large state-owned enterprises, and private companies in connection with financing transactions, general corporate matters, equity incentive plans, mergers and acquisitions, asset restructurings, bankruptcy reorganization investments, and corporate restructurings.

Mr. Hou's representative clients include Chinese companies and multinational corporations across a broad range of industries, such as artificial intelligence, semiconductors (chips), financial services, information technology, agriculture and aquaculture, the low-altitude economy, and manufacturing.

EDUCATION

Mr. Hou received his Bachelor of Laws (LL.B.) degree from China University of Geosciences (Wuhan) in 2012, and obtained his Juris Master (J.M.) degree in Law from Minzu University of China in 2015.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



侯泉

北京

+86 10 8525 4616
quan.hou@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 一般公司事务
- 企业重组改制

工作经历

在加入汉坤律师事务所之前，侯泉律师在方达律师事务所等任职超过 10 年。

侯泉律师专长于境内外上市、改制重组、兼并收购、日常公司治理、私募股权与风险投资及破产重整投资等业务。侯泉律师曾主办了科创板红筹第一股上市项目，其在红筹企业和境内企业多地上市领域具有丰富的重大、无先例项目经验，在境内外证券市场的首次公开发行、定向增发、上市公司重大资产重组、吸收合并及上市公司收购等领域具有丰富的法律实务经验，并为多家上市公司、大型国有企业及私营企业提供融资、常年法律顾问、股权激励、收购兼并、资产重组、破产重整投资及企业改制等法律服务。

侯律师代表的客户包括人工智能、芯片、金融、信息技术、农业及养殖、低空经济、制造等多个产业领域的中国公司或跨国公司。

教育背景

侯泉律师于 2012 年获中国地质大学（武汉）法学学士学位，并于 2015 年获得中央民族大学法律硕士（法学）学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文